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Protokoll fört vid utlyst möte för 

Spillersboda fastighetsägare i 

Spillersboda Missionskyrka fredagen 

den 6 juni. Närvarande 40 st 

fastighetsägare. Dessutom inlämnats 

röstblanketter från 22 fastighetsägare 

med önskan om bildande av en 

fastighetsägareförening. 

§ 1. 

Mötet öppnades av Torsten Holmlund som uttalade sin glädje över att så många hörsammat 

den utdelade uppmaningen att möta upp och diskutera ett eventuellt bildande av en 

fastighetsägareförening. 

§ 2. 

Till ordförande för mötet valdes Torsten Holmlund 

§ 3. 

Till sekreterare för mötet valdes Bo Blomberg 

§ 4. 

Till justeringsmän för mötets protokoll valdes Bengt Gustavsson och Bengt Eklund. 

§ 5. 

Bertil Nyström frågade ordf. hur stort intresse hade visats för en eventuell 

fastighetsägareförening, och fick resultatet av röstsammanräkning och mötets uppfattning som 

svar. Han föreslog då att en interrimsstyrelse skulle tillsättas. 

§ 6. 

Mötet beslöt att interrimsstyrelse bestående av 5 ledamöter skulle tillsättas. Geografisk 

placering av ledamöterna ej nödvändig. 

§ 7. 

Mötet föreslog följande att ingå i interrimsstyrelsen: Torsten Holmlund, Ragnar Jansson, Bo 

Blomberg, Olle Rosenholm, Gösta Mattsson, Erik Granberg, Vera Gustavsson, Torsten 

Nyström Bertil Nyström och Roland Blomqvist. Mötet godtog avsägning från R. Jansson O. 

Rosenholm och B. Nyström. Valda blevo T. Holmlund, ordförande, B. Blomberg, G 

Mattsson, V. Gustavsson och T. Nyström. 

§ 8. 

Mötet beslutade ge interrimsstyrelsen i uppdrag att utse representant till sammanträffande 

mellan kommunens representant och vägdirektören i Statens Vägverk, angående eventuell 

reparation av Spillersboda brygga. 
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§ 9. 

Interrimsstyrelsen fick i uppdrag att kartlägga fastighetsantal och verksamhetsområde för 

föreningen, samt utarbeta förslag till stadgar för föreningen. 

§ 10. 

Ordet fritt. 

Diskution utbröt om förening genast skulle bildas eller ej. Ragnar Jansson och Roland 

Blomqvist föreslog omedelbart bildande vilket motsades av B. Nyström och Allan Pettersson 

med motivering att först skulle utredas intresset för en förening och med vilken målsättning 

den skulle arbeta. Dessutom påpekades nödvändigheten av att fastställa stadgar för 

föreningen. Det senare förslaget blev mötets mening. 

§ 11. 

B. Nyström framförde mötets tack till initiativtagarna och uttryckte en förhoppning om att en 

förening skulle vara till gagn för fastighetsägarna. Mötesdeltagarna underströk enhälligt detta. 

§ 12. 

Ordförande tackade för visat intresse och lovade att interrimsstyrelsen skulle sammanträda 

och arbeta så snabbt som möjligt för att kunna sammankalla ett nytt möte i slutet av juli 

månad. 

 

   Bo Blomberg 

   Sekreterare 

  Justeras: 

Bengt Eklund   Bengt Gustavsson 

 


